
Herlev d. 25/4 - 2019 

Referat	af	generalforsamling	i	Grundejerforeningen	Højergaarden	d	25	
april	2019	i	HI	fodbolds	lokaler.	
 

Inden generalforsamlingen var der traditionen tro fællesspisning og vedrørende indslag. I år havde 
vi besøg af Herlev kommune, som informerede om affaldssortering. 

 

1. Valg af dirigent  
Bestyrelsen havde indstillet Kaj Dybdal, som modtog valg fra forsamlingen, hvorefter dirigenten 
konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indkaldt.  

 
2. Formandens beretning.  

Næstformanden fik ordet og aflagde på vegne af formanden beretningen, denne kan læses i vores 
foreningsblad. Der var ingen spørgsmål til beretningen, hvorefter den blev godkendt.  

 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab  

Kassereren fremlagde det reviderede regnskab for generalforsamlingen. Regnskabet viste et  
overskud på 6032,25 kr., som henlægges til opsparing.   

 
4. Fremlæggelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent og honorar  

Kassereren fremlagde et budget for det kommende års aktiviteter, vi forventer at omsætte for  
88.750 kr. Vi forventer et overskud på 185 kr. for, det kommende år. Der var ingen spørgsmål eller  
kommentarer til budgettet.  

 
5. Valg til bestyrelsen  

På valg var Karin Carver (formand), Peter Kreutzfeldt bestyrelsesmedlem, Jacob Termansen 
bestyrelsesmedlem samt suppleanter og revisorer samt revisorsuppleanter.   

- Cyril Nonberg blev valgt til formand for en 2-årig periode 
- Karin Carver blev valgt for et år som medlem af bestyrelsen  
- Mathias Puggaard blev valgt til bestyrelsen for en 2-årig periode  
- Jacob Termansen blev valgt til bestyrelsen for en 2-årig periode  
- Ramona Mateiu og Søren Jepesen blev valgt som suppleanter begge for 1 år 
- Eva Dybdal og Jesper Skourup modtog valg som revisor  
- Carsten Volquardsen modtog valg som revisorsuppleant   

 
6. Behandling af rettidigt indkomne forslag  

Bestyrelsen havde ikke modtaget nogen forslag  
  



 
7. Evt 

Der var under dette punkt en del spørgsmål fra forenings medlemmer  
● Det blev foreslået af menuen fra dette års generalforsamling gentages ved kommende 

generalforsamlingen  
● Bestyrelsen -  Der var en information om bekæmpelse af ukrudt 
● Bestyrelsen -  Der er en bekymring om fortovet ved daginstitutionen Æblehuset. Ønske om 

renovering af fortov  
● Dalbugten 49 - Ønske om nabohjælp skilt  
● Kærnestykket 15 - løse sten i revi flere steder på vejen - ønskes taget med på det fælles 

kommunale møde med grundejerforeningerne.  
● Gavlbakken 15 - Tip Herlev sker der noget - medlemmet har en oplevelse af, der ikke sker 

noget. 
● Kamdalen 4 - Hvor kan der fås skilte med nabohjælp skilte - Svar på Nabohjælp.dk 
● Kærnestykket nr 12 - ønske om klistermærker med: Her må du aflevere din hundepose. - 

Svar klistermærkerne kan købes for 15 kr   

Generalforsamlingen blev herefter afsluttet.  

 

 

 

 


